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Stadsstyrelsen § 263 07.10.2019

Mötets laglighet och beslutförhet

STST § 263

Beslut: Sammanträdet konstaterades vara lagligt och beslutfört.

  Stadsstyrelsen beslutade enhälligt stryka ärendet ”Invånarinitiativ”
från föredragningslistan.

  Stadsstyrelsen beslutade enhälligt ta tilläggslistans ärenden ”Att
lediganslå tjänsten som stadskamrer” och ”Att ändra
tjänstebenämningen stadskamrer till ekonomichef” för behandling.

 ---
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Stadsstyrelsen § 264 07.10.2019

Protokolljusterare

STST § 264

Beslut: Till protokolljusterare valdes ledamöterna Arja Isotalo och Mikael
Karlsson.

 ---
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Grundtrygghetsnämnden § 88 12.09.2019
Stadsstyrelsen § 248 23.09.2019
Stadsstyrelsen § 265 07.10.2019

Att flytta verksamheten på Forsby hälsostation till huvudhälsostationens lokaler

628/00.01.00/2019

GN 12.09.2019 § 88

 Beredning: servicechef Jaana Iivonen, tfn 044 055 54 71,
servicechef Päivi Sippula, tfn 040 188 365 och
grundtrygghetsdirektör Carita Schröder, tfn 040 570 28 07.

Grundtrygghetscentralen i Lovisa stad har utöver
huvudhälsostationen verksamhetsställen i Lappträsk och i Forsby.
Tjänsterna på verksamhetsstället i Forsby används mest av dem
som bor nära verksamhetsstället. Användningen av
verksamhetsställena har dock inte begränsats enligt boendeplats,
utan alla som bor inom samarbetsområdet kan fritt välja det
verksamhetsställe som de vill besöka. Man kan inte betjäna
patienterna på Forsby hälsostation fullständigt helhetsmässigt, i
och med att stationen helt saknar röntgentjänster och man endast
högst en gång per vecka får laboratorietjänster där. Dessa tjänster
erbjuds på Lovisa huvudhälsostation, då patienterna hur som helst
måste komma dit. 

På Forsby verksamhetsställe finns vårdar-/sjukskötar- och
läkarmottagningar samt mödravårds- och barnrådgivning. På
Forsby verksamhetsställe arbetar en läkare två dagar per vecka. På
verksamhetsstället arbetar dessutom ett hälsocentralbiträde och två
sjukskötare. På Forsby hälsostation erbjuder två hälsovårdare
tjänster för barn och unga. Dessa hälsovårdare sköter
mödrarådgivningen, barnrådgivningen och skolhälsovården för
skoleleverna i området. I verksamhetsstället har även ett rum
reserverats för hemvårdens personal bland annat för registrering
och övrigt förvaltningsarbete. Tandvårdens tjänster flyttades redan
2014 till huvudhälsostationen. Som motivering för flytten var att
med hjälp av centralisering av tjänster säkerställa tillräckligheten
av tandläkar- och tandskötarresursen. 

Lovisa stad är delägare i de lokaler som Forsby hälsostation är
verksam i. Fastighetens skick motsvarar inte längre till fullo de
krav som nuförtiden ställs på verksamheten.
Regionförvaltningsverket i Södra Finland inspekterade
hälsostationens lokaler 2013 och 2019. Temperaturerna i
arbetsrummen blir höga i synnerhet om somrarna. Det har skaffats
luftavkylningsapparater till lokalerna, men de för så hårt ljud att
det inte är möjligt att använda dem då man gör kundarbete.
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Företagshälsovården har i sin arbetsplatsutredning även lyft fram
missförhållandena som anknyter till lufttemperaturen. Man har
inte kunnat lösa utmaningarna som anknyter till temperaturen i
lokalerna, men de av Regionförvaltningsverket och
företagshälsovården framförda inneluftproblemen och den därtill
eventuellt anknytande fuktighetskadan har retts ut och lösts.  

Verksamheten på Forsby hälsostation är på grund av sin ringa
storlek verkligen sårbar, och tidvis har man varit tvungen att flytta
verksamhet till huvudhälsostationen. Man har regelbundet varit
tvungen att stänga enheten under helgerna vid årsskiftet och under
sommarsemestertiderna upp till till och med 6–8 veckors tid för att
garantera tillräcklig arbetskraft. Arbetsgivaren är även orolig över
arbetssäkerheten på en enhet med endast några anställda. Under
sina inspektioner har Regionförvaltningsverket fäst
uppmärksamhet vid arbetandet ensam och de risker som anknyter
till detta. Om personalen på Forsby hälsogård flyttar till lokalerna i
centrum, kommer arbetssäkerheten att förbättras då man kommer
ifrån risken som arbetande ensam medför.  

Det är även utmanande för arbetsgivaren att sörja för personalens
välfärd och säkerställandet av tillräckligt kunnande då det rör sig
om en enhet med några få anställda. Personalen har fört fram
problem som gäller informationsflödet. Från synvinkeln av den
anställda är det krävande att arbeta i en liten enhet, i och med att
det till exempel är mer utmanande att göra medicinska
konsultationer och att konsultera övriga specialanställda. I en liten
enhet är även det kollegiala stödet mindre. På grund av avståndet
blir ofta chefsstödet mindre och det förekommer även risker med
hanteringen av servicekvaliteten på grund av den självständiga och
ensamma arbetsbeskrivningen. I grundtrygghetscentralen
rekryteras personal inte till ett specifikt verksamhetsställe, men om
rekryteringsbehovet förekommer i en liten enhet ställer det krav på
den nya anställda bland annat vad gäller förmåga till mycket
självständigt arbete. Vid behov, om inte det hittas en lämplig
sökande till en liten enhet, är man tvungen att flytta personal från
huvudhälsostationen till den lilla enheten. Det passar inte alltid
ens för en erfaren vårdare att arbeta i en liten enhet, utan till
exempel ett mycket självständigt arbetsgrepp och avsaknaden av
chefsstöd kan i det långa loppet bli för betungande. 

Verksamheten och klientelen på Forsby hälsogård har även ändrat
under senaste åren. Befolkningsföråldringen och den därmed
följande ökningen i servicebehovet syns inte ännu i
besöksstatistiken för hälsostationen.  I Lappträsk kommun syns
inte ännu en minskning i barn i rådgivningsålder, utan
besöksantalet inom barnrådgivningstjänster har ökat.
Besöksantalet minskade med över sexton procent från 2017 till
2018. Tidvis har det på mottagningarna funnits få patienter och
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därför har den andra sjukskötaren delvis helt flyttat till
huvudhälsostationen för att arbeta. Besöksantalet har sjunkit i
betydande grad även på barnrådgivningen. Under en tidsrymd på
fem år har antalet barn i rådgivningsålder minskat inom området
för Forsby hälsogård med till och med hundra barn.  

Servicenätet för grundtrygghetscentralen i Lovisa förtätades senast
2015. Till följd av centraliseringen kunde man då minska en halv
läkartjänst och en hel hälsovårdartjänst. Ifall servicenätet skulle
ytterligare minskas skulle man kunna bättre än förr utnyttja den
nuvarande läkar- och vårdpersonalen. Sammanslagningen skulle
möjliggöra en bättre tillräcklighet vad gäller personalresurser så att
man inte skulle behöva anställa nya personer för alla dem som
under de närmaste åren avgår med pension. Utöver
personalkostnaderna uppkommer det ekonomiska besparingar
inom grundtrygghetscentralens hyres-, el- och städkostnader. Det
att hälsostationen flyttar till huvudhälsostationen möjliggör även
att man säljer aktierna i fastigheten.  

Efter rumsarrangemang och övriga arrangemang ryms personalen
från Forsby i sin helhet på huvudhälsostationen först på sommaren
2020. Om flytten sker innan sommarstängningen och senast
1.7.2020 uppskattas besparingen nästa år uppgå till ca 50 000
euro. Besparingen året efter uppskattas uppgå till ungefär samma
nivå. 

Föredragning: grundtrygghetsdirektör Carita Schröder

Förslag: Grundtrygghetsnämnden beslutar föreslå stadsstyrelsen och vidare
stadsfullmäktige att verksamheten på grundtrygghetscentralen i
Lovisa stads verksamhetsställe i Forsby senast 1.7.2020 flyttas till
huvudhälsostationen.

Beslut: Ledamot Ben Grundström gav ett motförslag, att Forsby
hälsogårds verksamhet inte flyttas till huvudhälsocentralen.
Förslaget understöddes av ledamöterna Armi Lindell och Ilkka
Relander. 

  Omröstning
  Föredragandes förslag till beslut JA 3 röster (Eva Sederholm,

Katri Haverinen, Patrik Stenvall).
  Ledamot Ben Grundströms förslag NEJ 8 röster (Ben Grundström,

Armi Lindell, Ilkka Relander,  Johannes Lindroos, Pirjo Lammi,
Katja Kouvo, Anne Rönkkö, Johan Gustafsson).

  Grundtrygghetsnämnden beslöt föreslå stadsstyrelsen och vidare
stadsfullmäktige att verksamheten i Forsby hälsogård inte flyttas
till huvudhälsostationen. 
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 ---

STST § 248
 Föredragning: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom

Förslag: Stadsstyrelsen föreslår stadsfullmäktige att verksamheten i Forsby
hälsogård inte flyttas till huvudhälsostationen.

Beslut: Ledande läkare Tero Taipale deltog som inbjuden vid
diskussionen av ärendet.

  Stadsstyrelsens första viceordförande Arja Isotalo föreslog att
ärendet bordläggs.

  Ledamot Tom Liljestrand understödde förslaget om bordläggning.

  Förslaget godkändes enhäligt.

  Ärendet bordlades.

 ---

STST § 265
 Föredragning: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom

Förslag: Stadsstyrelsen föreslår stadsfullmäktige att verksamheten i Forsby
hälsogård inte flyttas till huvudhälsostationen.

  Paragrafen justeras omedelbart.

Beslut: Ledamot Tom Liljestrand föreslog att man till beslutsförslaget
tillägger: ”… men verksamheten effektiveras bland annat genom
minskade öppethållningstider så att föreslagna
personalminskningar kan förverkligas.”

  Stadsstyrelsens första viceordförande Arja Isotalo understödde
ledamot Tom Liljestrands förslag.

  Ledamot Lotte-Marie Uutinen framförde, i enlighet med det
förslag som föredragande i grundtrygghetsnämnden föreslagit,
motförslaget att stadsstyrelsen beslutar föreslå stadsfullmäktige att
verksamheten på grundtrygghetscentralen i Lovisa stads
verksamhetsställe i Forsby senast 1.7.2020 flyttas till
huvudhälsostationen.

  Ledamot Veli-Matti Mettinen understödde ledamot Lotte-Marie
Uutinens förslag.
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Omröstning 1
  Ledamot Tom Liljestrands ändringsförslag JA 4 röster

(Liljestrand, Karlsson, Sjödahl, Isotalo)
  Ledamot Lotte-Marie Uutinens motförslag NEJ 5 röster (Uutinen,

Kekkonen, Mettinen, Karvonen, Heijnsbroek-Wirén)
 Ledamot Lotte-Marie Uutinens ändringsförslag gick vidare,

Omröstning 2
  Utgångsförslaget JA 2 röster (Karlsson, Isotalo)
  Ledamot Lotte-Marie Uutinens motförslag NEJ 7 röster (Uutinen,

Liljestrand, Sjödahl, Kekkonen, Mettinen, Karvonen,
Heijnsbroek-Wirén)
 Beslut enligt ledamot Lotte-Marie Uutinens motförslag.

  Stadsstyrelsen beslutade föreslå stadsfullmäktige att verksamheten
på grundtrygghetscentralen i Lovisa stads verksamhetsställe i
Forsby senast 1.7.2020 flyttas till huvudhälsostationen.

  Paragrafen justerades omedelbart.

 ---
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Näringslivs- och infrastrukturnämnden § 139 26.09.2019
Stadsstyrelsen § 266 07.10.2019

Förslag om tilläggsanslag för investeringen i Societetshuset 2019

645/02.02/2019

NLIN § 139

Beredning: projektledningschef Ulf Blomberg, tfn 0440 555 405

Grundrenoveringen av Societetshuset har fortskridit enligt
tidtabellen. Tyvärr har det hittats betydligt större rötskador i tak-
och väggkonstruktionerna än de som förhandsundersökningarna
visat. En del av kryprummet under kontorsdelen som fortsätter
under mötesutrymmena har också visat sig vara i sämre skick än
vad som uppskattats. Detta har lett till att större arbeten har gjorts
där, samt att arbetena med kontorsdelen startats. För att dessa
arbeten ska kunna slutföras behövs ett tilläggsanslag på
150 000 euro.

I investeringen ingår fortfarande inte medel för köksutrustning,
möbler och AV-utrustning som företagaren förväntas införskaffa.
Alternativt kommer staden att leasa delar av dessa. Förbättringen
av ventilationen i stora salen ingår inte heller.

Föredragning: direktören för centralen för näringsliv och
infrastruktur Joakim Holmström

Förslag: Näringslivs- och infrastrukturnämnden beslutar föreslå
stadsstyrelsen och vidare stadsfullmäktige att de skulle bevilja ett
tilläggsanslag på 150 000 euro för 2019 för Societetshusets
sanering.

Beslut: Näringslivs- och infrastrukturnämndens beslut är i enlighet med
föredragandens förslag. Därtill vill nämnden erhålla en utredning
om totalkostnaderna. 

 Fortsatt behandling: stadsstyrelsen

 ---

STST § 266
 Föredragning: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom

Förslag: Stadsstyrelsen föreslår stadsfullmäktige att de skulle bevilja ett
tilläggsanslag på 150 000 euro för 2019 för Societetshusets
sanering.
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  Paragrafen justeras omedelbart.

Beslut: Enligt förslaget.

  Paragrafen justerades omedelbart.

 ---
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Stadsstyrelsen § 267 07.10.2019

Sponsorering av Lovisa Tors representationslag i innebandy

685/02.05.01/2019

STST § 267
 Beredning: kommunikations- och marknadsföringssakkunnig

Jaana Laine, tfn 0440 555 219

 Lovisa Tors innebandysektion ansöker om sponsorstöd för
idrottsföreningens representationslag för säsongen 2019–2020.

 Lovisa stad har sponsorerat Lovisa Tors innebandylag med 10 500
euro under de fem gångna säsongerna. Lovisa Tor spelar nu sin
sjätte säsong i Division I.

 Representationslagets helhetsbudget för säsongen 2019–2020
uppgår till cirka 160 000 euro, varav den största delen samlas in
genom samarbetsavtal med olika företag. Man väntar sig att
matcherna på hemmaplan besöks av 300–350 åskådare/match.
Kostnader uppkommer särskilt för långa spelresor bland annat till
Uleåborg, Joensuu och Björneborg.

 I gengäld för sponsorstödet erbjuder Lovisa Tor staden ett
synlighetspaket som i likhet med tidigare år innefattar stadens logo
på spelskjortorna och träningsoverallerna, en sidas annonsplats i
programbladet, en reklam i rinken, två platser för reklamvepor
under hemmamatcherna i idrottshallen, ett matchvärdskap, en
logolänk på Tors webbplats och tio säsongkort. Alla högstadie-
och gymnasieelever i Lovisa får dessutom gratis komma på en
match under säsongen. Innebandylaget deltar också i att ordna
höst- eller sportlovsprogram avsett för skolelever.

 Lovisa Tors innebandylag ger staden PR-värde och nationell
synlighet som idrottsstad. Denna säsong direktsänds alla matcher i
Division I på den avgiftsbelagda kanalen SolidSport.

 Föredragning: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom

Förslag:  Stadsstyrelsen beviljar Lovisa Tors representationslag i innebandy
10 500 euro i sponsorstöd, som betalas från kostnadsstället
Kommunikation/Allmän marknadsföring.
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Beslut: Enligt förslaget.

 ---
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Stadsstyrelsen § 268 07.10.2019

Köp av fastighet, 434-10-1010-3

677/10.00.01/2019

STST § 268
 Beredning: markanvändningsingenjör Tero Taivassalo, tfn 040

182 8549

 Lovisa stad har förhandlat med ägaren till fastigheten
434-10-1010-3 om att få köpa fastigheten. I utkasten till detaljplan
som varit framlagda har man anvisat fastigheten både som ett
kvartersområde för servicebyggnader (planbeteckning P-3) och
som ett gatuområde. Tomten är belägen i stadsdelen
Ulrika-Märlax på adressen Nordenskiöldsvägen 2.

 Ändring av detaljplanen och en första detaljplan för kvarteren
1051–1062 i Märlax är anhängiga. Syftet med
detaljplaneändringen är bland annat att ändra Skärgårdsvägens
linjeföring i enlighet med den lagakraftvunna
LOTES-delgeneralplanen. Detta möjliggör att ett stort
kvartersområde för servicebyggnader kan placeras på området
mellan Skärgårdsvägen och Lovisavikens strand. För att
möjliggöra byggandet av ett kvartersområde för servicebyggnader
som tillgodoser allmänt behov samt förverkligandet av
Skärgårdsvägens nya linjeföring ska fastigheten överföras till
stadens ägo. 

 Fastighetens areal är 1 591 m2 och på tomten har byggts en
kontorsbyggnad (våningsyta 499 m2) 1982. För området gäller för
närvarande en detaljplan som godkändes 14.11.1984 och där har
fastigheten anvisats som ett kvartersområde för affärsbyggnader
(planbeteckning KL). Den totala byggrätten för tomten är 557
våningskvadratmeter, därav 499 har använts. Den outnyttjade
byggrätten har beaktats i köpesumman. 

 I värderingsinstrumentet daterat 10.10.2018 uppskattades
fastighetens värde till 70 000 euro. Förhandlingsparterna har dock
konstaterat att samtliga lokaler i byggnaden inte har beaktats vid
uppskattningen. Utgående från värderingsinstrumentet, besöket till
köpeobjektet och olika utredningar har man kommit överens om
att inköpspriset blir 151 450 euro. 

 I förhandlingarna kom man också överens om att ägande- och
besittningsrätten till fastigheten övergår till köparen 1.4.2020.
Närmare villkor framgår av köpebrevet.

 Köpesumman finansieras genom att använda anslag för
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markanskaffning (kostnadsställe 21100001, markområden). 

 Bilaga nr 1:
 köpebrevet

 Föredragning: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom

Förslag: Stadsstyrelsen beslutar köpa hela fastigheten RNr 434-10-1010-3
inklusive byggnaden för 151 450 euro.

 Stadsstyrelsen befullmäktigar markanvändningsingenjören att
underteckna köpebrevet för stadens del.

Beslut: Ledamot Tom Liljestrand föreslog att ärendet remitteras för ny
beredning.

  Förslaget godkändes enhetligt.

  Ärendet remitterades för behandling.

 ---
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Stadsstyrelsen § 269 07.10.2019

Begäran om förslag till deltagare i försvarskurs

613/00.00.01/2019

STST § 269
 Beredning: förvaltningsdirektör Kristina Lönnfors, tel. 0440 555

216

 Regionförvaltningsverket i Södra Finland anordnar 20–24.4.2020
tillsammans med försvarsmakten den CXLIII regionala
försvarskursen för kallade deltagare från Nyland. Platsen för
kursen är Försvarsmaktens kurscentral i Tusby. Begäran gäller
förslag till en elev. Förslaget förväntas gälla särskilt person som
innehar viktiga uppgifter ur beredskapssynpunkt. Kurs och logi är
avgiftsfria. Kursen har ansetts som tjänsteuppdrag för
tjänsteinnehavare vars arbetsuppgifter är förknippade med
beredskaps-, berednings- och undervisningsuppgifter under
undantagsförhållanden.

 Föredragning: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom

Förslag: Stadsstyrelsen utser en elev i den regionala försvarskursen.

Beslut: Stadsdirektören ändrade förslaget att lyda: "Stadsstyrelsen
befullmäktigar stadsdirektören att utse en eventuell deltagare till
den regionala försvarskursen."

  Det ändrade förslaget godkändes enhälligt.

  Beslut enligt det ändrade förslaget.

 ---
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Stadsstyrelsen § 270 07.10.2019

Bemötande med anledning av utvärderingsberättelsen 2018

208/02.02.01/2019

STST § 270
 Beredning: stadens ledningsgrupp, direktören för

stadskanslicentralen Kristina Lönnfors tfn 0440 555 216

 Stadsfullmäktige beslutade på sitt sammanträde 12.6.2019
anteckna utvärderingsberättelsen för kännedom och begära av
stadsstyrelsen en kommunallagenlig utredning om de åtgärder som
vidtas med anledning av utvärderingsberättelsen. Utredningen ska
framställas stadsfullmäktige senast 16.10.2019, innan budgeten för
inkommande år behandlas. För att stadsfullmäktige speciellt kan
följa upp läget föreslogs det att man fyller i utredningarna i
tabellen för utvecklingsobjekt som bifogats
utvärderingsberättelsen.

 I det andra kapitlet i utvärderingsberättelsen konstaterar
revisionsnämnden: ” Utvecklingsobjekten för 2014 saknas helt
från den uppdaterade tabellen även om flera av dem inte är
slutförda”. Tabellen för utvecklingsobjekt togs i bruk i samband
med revideringen av bokföringsåret 2015. Av tabellen för
utvecklingsobjekt som stadsfullmäktige behandlade i oktober 2016
framgår att utvecklingsobjekten med nummer 2015/14, 2015/15
och 2015/16 baserar sig på iakttagelser som lyftes fram i
utvärderingsberättelsen för 2014. Av dessa utvecklingsobjekt är
objektet 2015/14 fortfarande med i tabellen, medan
utvecklingsobjekten 2015/15 och 2015/16 är objekt som
revisionsnämnden i utvärderingsberättelsen 2018 föreslog att ska
avlägsnas som slutförda.

 Bilaga nr 2.

 Föredragning: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom

Förslag: Stadsstyrelsen beslutar ge stadsfullmäktige svaren som införts i
den bifogade tabellen för utvecklingsobjekt som sitt bemötande till
revisionsnämndens utvärderingsberättelse för 2018. Stadsstyrelsen
föreslår stadsfullmäktige att stadsfullmäktige godkänner den
framställda utredningen.

 Paragrafen justeras omedelbart.

Beslut: Enligt förslaget.
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  Paragrafen justerades omedelbart.

 ---
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Stadsstyrelsen § 271 07.10.2019

Fullmäktigemotioner

665/00.02.00/2019

STST § 271
 Beredning: direktören för stadskanslicentralen Kristina Lönnfors

 Enligt förvaltningsstadgan ska stadsstyrelsen årligen, i april och i
oktober, lämna en förteckning till stadsfullmäktige över de
motioner som fullmäktigeledamöterna väckt och som remitterats
till stadsstyrelsen. Stadsstyrelsen ska samtidigt meddela vilka
åtgärder som vidtagits med anledning av motionerna som
stadsfullmäktige ännu inte behandlat färdigt. Som bilaga finns en
tabell över de motioner som stadsfullmäktige ännu inte behandlat
samt centralernas utredningar om vilka åtgärder som vidtagits med
anledning av dessa.

 Bilaga nr 3.

 Föredragning: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom

Förslag: Stadsstyrelsen föreslår att stadsfullmäktige antecknar motionerna
och deras behandlingsskeden för kännedom.

  Paragrafen justeras omedelbart.

Beslut: Enligt förslaget.

  Paragrafen justerades omedelbart.

 ---
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Stadsstyrelsen § 272 07.10.2019

Tjänsteinnehavarbeslut stadsstyrelsen för kännedom

STST § 272
 Följande tjänsteinnehavare har sänt sina beslutsförteckningar

stadsstyrelsen för kännedom:

 stadsdirektör § 8/2019
Tillsättande av uppgiften som projektchef för Lovisa bostadsmässa,
visstidsanställning

 Bilaga nr 4.

Förslag: Stadsstyrelsen antecknar besluten för kännedom och meddelar
tjänsteinnehavare att den inte enligt 92 § i kommunallagen
kommer att ta ärende till behandling.

Beslut: Enligt förslaget.

 --



LOVISA STAD PROTOKOLL 18/2019 21

Protokolljust.

Stadsstyrelsen § 273 07.10.2019

Nämndernas och sektionernas beslut

STST § 273
 Följande nämnder har sänt beslutsförteckningar från sina möten:

 välfärdsnämnden 11.9.2019

Förslag: Stadsstyrelsen antecknar beslutsförteckningarna för kännedom och
meddelar nämnderna och sektionerna att den inte enligt 92 § i
kommunallagen kommer att ta ärendena till behandling.

Beslut: Till beslutsförteckningarna lades:

 Affärsverket Lovisa Vatten 24.9.2019
 näringslivs- och infrastrukturnämnden 26.9.2019

  Beslut enligt förslaget.

 ---
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Stadsstyrelsen § 274 07.10.2019

Anmälningsärenden stadsstyrelsen för kännedom

12/00.04.01/2019

STST § 274
a) Samkommunen för yrkesutbildning i Östra Nyland, styrelsens

protokoll 6/2019 19.9.2019.

Beslut: Till anmälningsärenden tillades:

b) Kårkulla samkommun; fullmäktige 14.10.2019: kallelse och
föredragningslista.

  Antecknades för kännedom.

 ---
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Stadsstyrelsen § 275 07.10.2019

Övriga ärenden

STST § 275

 Nylands Landskapsparlament 19.11.2019
 de stadsstyrelsens ledamöter som önskar delta vid

landskapsparlamentet ska före utgången av vecka 42 anmäla sig
till Carola Nystedt på stadskansliet.

Beslut: Antecknades för kännedom.

 ---
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Stadsstyrelsen § 186 17.06.2019
Stadsstyrelsen § 276 07.10.2019

Att lediganslå tjänsten som stadskamrer

458/01.01.01/2019

STST § 186
 Beredning: direktören för stadskanslicentralen Kristina Lönnfors

 Stadskamreren har sökt avsked från tjänsten. Därmed ska tjänsten
lediganslås och besättas så fort som möjligt.

 Stadskamreren leder ansvarsområdet för ekonomitjänster, vilket
även omfattar stöd för koncernen. Stadskamrerens centrala
arbetsuppgifter är beredning och planering som anknyter till
budgeten samt strategiarbete inom ekonomiförvaltningen. Till
stadskamrerens arbete hör även långtidsplanering samt
ekonomiuppgifter inom stadens placeringsverksamhet och
koncernförvaltning. Stadskamreren är chef för ekonomienhetens
personal.

 Av stadskamreren förutsätts lämplig högskoleexamen och
förtrogenhet med ekonomiska frågor och kommunalförvaltning.
Av tjänsteinnehavaren krävs även goda muntliga och skriftliga
färdigheter i finska och svenska.

 Tjänsten besätts tillsvidare och på heltid. Anställningsvillkoren är
enligt kommunsektorns allmänna tjänste- och arbetskollektivavtal
(AKTA). Den uppgiftsbaserade månadslönen är 4 300 euro. Den
som väljs till tjänsten ska innan han eller hon tar emot tjänsten
visa upp ett godtagbart intyg över sitt hälsotillstånd. Prövotiden är
sex månader.

 Föredragning: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom

Förslag: Stadsstyrelsen beslutar att tjänsten som stadskamrer lediganslås
samt överenskommer om sammansättningen för intervjugruppen.
Intervjuerna planeras till vecka 32.

 Paragrafen justeras omedelbart.

Päätös: Stadsstyrelsen beslutade lediganslå tjänsten som stadskamrer samt
att intervjuerna planeras utföras vecka 33.

  Stadsstyrelsen utsåg på förslag av ledamot Jari Kekkonen
stadsstyrelsens presidium, stadsdirektören, direktören för
stadskanslicentralen och personalchefen till intervjugruppen.
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  Paragrafen justerades omedelbart.

 ---

STST § 276
 Beredning: direktören för stadskanslicentralen Kristina Lönnfors

 Tjänsten som stadskamrer har varit offentligt ledigförklarad. Den
förlängda ansökningstiden gick ut 30.8.2019. Den av
stadsstyrelsen utsedda intervjugruppen har konstaterat att
rekryteringsprocessen inte har givit önskat resultat och att det inte
är ändamålsenligt att på nytt lediganslå tjänsten i dess nuvarande
form. Således är det allt skäl att avbryta rekryteringen av
stadskamrer och på nytt överväga hur det bäst lönar sig att ordna
skötseln av de till stadskamreren hörande uppgifterna.

 Föredragning: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom

Förslag: Stadsstyrelsen beslutar avbryta rekryteringen av stadskamrer.

 Paragrafen justeras omedelbart.

Beslut: Enligt förslaget.

  Paragrafen justerades omedelbart.

 ---
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Stadsstyrelsen § 277 07.10.2019

Att ändra tjänstebenämningen stadskamrer till ekonomichef

458/01.01.01/2019

STST § 277
 Beredning: direktören för stadskanslicentralen Kristina Lönnfors

 Stadsfullmäktige beslutade 13.6.2018 § 78 att en
stadskamrerstjänst inrättas 1.1.2019. I samband med beslutet om
att inrätta tjänsten bestämdes lönen för stadskamreren vara 4 300
euro per månad.

 Tjänsten som stadskamrer har varit obesatt sedan juni. I samband
med ansökningsprocessen har det konstaterats att benämningen
stadskamrer uppfattas främmande och att det ur benämningen inte
så väl framgår vad som ingår i uppgiften eller vilken ställning
tjänsteinnehavaren har i stadens organisation. Dessutom är den lön
som fastställts för stadskamreren inte konkurrenskraftig på
arbetsmarknaden.

 På basis av ovanstående är det skäl att ändra tjänstebenämningen
stadskamrer till ekonomichef och att samtidigt granska tjänstens
uppgiftsbeskrivning och lön, varefter tjänsten bör lediganslås att
sökas.

 Enligt förvaltningsstadgans § 49 beslutar stadsstyrelsen om
inrättande och indragning samt ändring av tjänstebeteckning av
sådana tjänster om vilkas ordinarie tillsättande stadsstyrelsen
beslutar. Enligt § 53.3 bestämmer den myndighet som fattar beslut
om anställning om lönesättningen enligt bestämmelserna i tjänste-
och arbetskollektivavtal ifall personalresursen finns i
personalplanen och löneanslaget finns i budgeten.

 Föredragning: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom

Förslag:  Stadsstyrelsen beslutar att ändra tjänstebenämningen stadskamrer
till ekonomichef. Ekonomichefens uppgiftsbaserade lön är 5 000
euro per månad.

 Behörighetskravet för ekonomichefen är lämplig högskoleexamen
och förtrogenhet med ekonomi- och kommunalförvaltning.
Dessutom krävs det att tjänsteinnehavaren har goda muntliga och
skriftliga färdigheter i finska och svenska.

 Ekonomichefen leder ansvarsområdet för ekonomitjänster.
Ekonomichefens centrala arbetsuppgifter är berednings- och
planeringsuppgifter som anknyter till budgeten och bokslutet,
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uppgörande av koncernbokslutet, ekonomisk uppföljning och
rapportering, strategiarbete och långtidsplanering som anknyter till
ekonomiförvaltningen och uppgifter som anknyter till stadens
placeringsverksamhet samt ekonomiska uppgifter som anknyter
till koncernförvaltningen.

 Tjänsten som ekonomichef lediganslås så fort som möjligt.

 Paragrafen justeras omedelbart.

Beslut: Enligt förslaget.

  Paragrafen justerades omedelbart.

 ---


